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Plats Gudarpsgården, Tranemo 

Tid 13.30- 16.00 

 

Närvarande Rune Eriksson (C), ordförande  

 Johnny Ohlsson (S)  

 Pia Magnusson,  FUB  

 Sixten Pettersson, Synskadades riksförbund  

 Gert Björklund, Neuroförbundet Ätradal 

  

  

    

 

Övriga närvarande 

Anna Carlsson, processekreterare 

Solverig Eldenholm, sektionschef omsorg 

Helena Lundgren, funktionschef 

Maria Hulander, enhetschef 

Ingela Karlsson, integrationssamordnare 

 

Paragrafer § 7-12 

 

Utses att justera Pia Magnusson, FUB 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Underskrifter 

  

Sekreterare ……………………………………………………………………………………… 

 Anna Carlsson 

 

Ordförande ……………………………………………………………………………………… 

 Rune Eriksson, C 

 

Justerare ……………………………………………………………………………………… 

 Pia Magnusson 
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§7 Val av justerare 
 

Kommunala tillgänglighetsrådet beslutar 

 Utser Pia Magnusson, FUB till justerare. 

Sammanfattning av ärendet 

Justerare utses. 
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§8 Gemensam information för pensionärs- och tillgänglighetsrådet  
 

Kommunala tillgänglighetsrådet beslutar 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

Information integration 

Integrationssamordnare Ingela Karlsson informerar om kommunens integrationsarbete. 

Tidigare har Ingela Karlsson varit projektledare i projektet § 37 som finansierades via 

Länsstyrelsen. Man kommer att använda överblivet medel från projektet till att delfinansiera 

renovering av fyra av Tranemobostäders lägenheter, två st i Grimsås och två st i Limmared.   

 

Integrationsarbetet är från och med 1 maj 2016 placerat på medborgarservice- och 

processtödsfunktionen, chef är Anna-Clara Ringnes. Arbetsgruppen som arbetar med integration 

består av integrationssamordnare, flyktingsamordnare som ska rekryteras, samt rekrytering av 

praktiksamordnare. Samarbetet med Borås etableringscenter (BRECE) kommer att upphöra efter 

årsskiftet, Ted Lundgren arbetar för BRECE) i kommunen idag. Tjänst som praktiksamordnare 

kommer att annonseras under dagarna. Man kommer under perioder projektanställa 

projektledare och vägledare. Ett projekt som pågår nu är svenska med baby där föräldrar med 

barn under tre år träffas på biblioteket i Tranemo på fredagar. Projektet svenska med baby 

kommer även att finnas i några andra av kommunens orter.    

 

Åre kommun har kommit långt i integrationsarbetet. Representanter från Tranemo kommun 

kommer att åka på en studieresa till Åre för att se hur man arbetar med integrationsarbete där. 

 

På kommunens hemsida under fliken invandring och integration kan man följa kommunens 

integrationsarbete.  

Det har bildats en samverkansgrupp där representanter från kyrkan, föreningar, kommun, och 

företag är representerade. Samverkansgruppen träffas varannan tisdag.  

 

I dagsläget finns det totalt 74 ensamkommande barn i kommunen. Tranemo kommun har haft 

extremt stor ökning av ensamkommande barn. På Västergårdens boende finns 14 platser, på 

Ängslyckan i Grimsås finns 14 platser, boendet som ska öppnas i Sjötofta (gamla förskolan) finns 

mellan 5-7 platser. De ensamkommande barnen som ska flytta till Sjötofta bor just nu tillfälligt 

på Påarps gård. Bredvid Limmareds B&B har kommunen köpt en villa som ska bli boende för 

ensamkommande barn. Där kommer det att bli mellan 8-10 platser.  

  

I morgon onsdag har kommunen bjudit in till informationsmöte i medborgarhuset kl. 18-20 om 

byggnation av moduler på Lövängen som ska bli boende för 14 ensamkommande barn. 

 

Tranemo kommun har tidigare hyrt platser för ensamkommande barn av Svenljunga kommun.  
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Alla ensamkommande barn som kommer till kommunen bor inte på boenden för 

ensamkommande barn. Barn som är yngre än 15 år samt flickor blir placerade i familjehem.   

 

I år är kvoten för Tranemo kommunen 28 anvisade flyktingar via arbetsförmedlingen. 2015 

bosatte sig 105 nyanlända som fått sitt uppehållstillstånd i vår kommun.  

 

B&B i Limmared är ett asylboende med 84 platser. Övrigt i kommunen har vi ca 200 

asylsökande. Vill du veta mer om dagersättning för asylsökande finns värdefull information på 

Migrationsverkets hemsida www.migrationsverket.se  

 

Information från tillväxt och kompetensberedningen 

Beredningsledare Ingela Karlsson informerar om beredningens arbete . Beredningens uppdrag är 

att göra en uppföljning av privata aktörer. Kommunfullmäktige ska inför varje mandatperiod 

anta ett program med mål och riktlinjer för privata utförare som driver verksamheter på 

uppdrag av kommuner, landsting och regioner. Syftet är att kontrollera och att insynen ska bli 

bättre.   

 

Utvecklingstankar om Gudarpsgården 

Maria Hulander, enhetschef och Helena Lundgren, funktionschef är nöjda med hela 

ombyggnationen. Entreprenörer och personal har gjort ett bra jobb.   

Den 20 april var det invigning med minst 200 besökare utifrån vilket är otroligt roligt.  

Syftet med ombyggnationen är att skapa ett äldrecentra med liv och rörelse med mycket 

aktiviteter. Det har byggts konferensrum och samlingslokaler som kan bokas.  

Arbetsmarknadsenheten driver café Gudagott på Gudarpsgården där det serveras både fika och 

lunch.  

 

Kan man komma utifrån och använda Gudarpsgårdens träningslokaler? 

Nej, det är endast för de boende. 

 

Är det någon kö på platser på vård- och omsorgsplatser och demensboendeplatser?  

Tre personer står i kö till vård och omsorgsboende och nio personer står i kö till demensboende. 

 

Hur många platser kommer det att bli på resurscentrum? 

Det kommer att bli 11 platser.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.migrationsverket.se/
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Revisionsrapport hemtjänst 

Revisorerna har fått i uppdrag att granska hemtjänsten. De ser bland annat över hur 

verksamheterna uppnår de politiska målen samt hur handläggningen bedrivs och om det finns 

riktlinjer all följa.  

I dagsläget saknades det aktuella riktlinjer och rutiner för biståndshandläggning. Daglig 

planering av hemtjänstinsatser saknas och regelverk hur biståndsbesluten följs upp. Det följs inte 

heller upp hur nöjdheten är bland brukarna eller om brukarna får de beslutande insatserna. 

Biståndsbesluten har också granskats.  

Uppföljningen ska återrapportering till kommunstyrelsen under hösten.  

 

Patientsäkerhetsberättelse 

Medicinskt ansvarig sjuksköterska bjuds in till nästa sammanträde. 

 

Vård- och omsorgsplatser 

Det är stor brist på demensboendeplatser. 

 

Ryktet säger att Solbacken ska läggas ned.  Solbacken ska inte läggas ner, falskt rykte.  

 

Det finns önskemål om att aktiviteter på trygghetsboendena annonseras i tidningen. I dagsläget 

annonseras bara aktiviteter på vård- och omsorgsboendena. Frågan tas med till förvaltningen. 

 

Förvaltningen tar med sig frågan om varför det är många tomma platser på trygghetsboendet i 

Länghem.  

 

Information från Närhälsan 

Info från Tranemo VC: 

Det har varit en vår med många patientbesök, men nu har äntligen influensa och 

förkylningsperioden avtagit vilket säkert känns skönt för alla som varit sjuka. 

Vårdcentralen har som förra året ändrade öppettider på distriktsköterskemottagningarna fom 13 

juni tom 14 aug. 

Limmared, tisdag och fredag kl 7.30-10.00 

Länghem onsdag 7.30-10.00 

Dalstorp måndag och torsdag 7.30-10.00 

I Tranemo öppet som vanligt 9.00-12.00 alla vardagar 

 

Vårdcentralen planerar att anställa ytterligare distriktsläkare från EU som förhoppningsvis kan 

börja jobba under senhösten-början av 2017. 

 

Vårdcentralen ser även ett ökat antal hembesök som sker tillsammans med kommunens 

sjuksköterska. 

Ett fortsatt arbete sker med läkemedelsavstämningar alltså när patient och läkaren går igenom 

aktuell läkemedelslista fortsätter, vi ser där en liten ökning. 
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Övrigt 

Helena Lundgren har sagt upp sig, rekrytering pågår.  

Vi önska Helena lycka till 

 

IVPA 

Det har kommit PRO Tranemo samorganisations kännedom att det har blivit försämringar 

angående IVPA, i väntan på ambulans, att IVPA-fordonen på räddningsstationerna inte ska få 

åka ut i lika stor omfattning i fortsättningen. Detta anser PRO Tranemo samorganisations är fel. 

PRO Tranemo samorganisations anser snarare att IVPA- personalen behöver förstärkas genom 

mer utbildning och utrustning. Två skrivelser har skickats till Södra Älvsborgs 

Räddningstjänstförbund.   

KPR ställer sig bakom skrivelserna. 

 

Information från kommunstyrelsen 

Ordförande Marianne Hörnqvist informerar om aktuella ärenden i kommunstyrelsen.  

Protokollet i sin helhet finns att läsa på kommunens hemsida.  
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§9 Föregående mötesprotokoll 
 

Kommunala tillgänglighetsrådet beslutar 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

Föregående mötesprotokoll gås igenom. 
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§10 Aktuella frågor i respektive förening 
 

Kommunala tillgänglighetsrådet beslutar 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

Inga frågor togs upp. 
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§11 Övriga frågor 
 

Kommunala tillgänglighetsrådet beslutar 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

Representant från FUB hade synpunkter om neddragning av kontaktpersoner. 
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§12 Nästa möte 
 

13 september, kl. 13.30 i Forumsalen, kommunhuset.  
 


